肿瘤防治研究

基础研究

最新目录|下期目录|过刊浏览|高级检索

◀◀ 前一篇 | 后一篇 ▶▶

马齿苋脑苷A对人宫颈癌HeLa细胞凋亡和侵袭转移的影响

郑国银 1,2 , 曲丽萍 1,2 , 张 宏 3,4 , 辛海量 1,2

1.200433 上海,中国人民解放军第二军医 大学长海医院中医科; 2.中国人民解放军第二军医大学中 医系中药方剂学教研室, 3. 药学院药用植物学教研室; 4. 上 海市第七人民医院中心实验室

Effects of Portulacerebroside A on Apoptosis, Migration and Invasion of Human Cervical Cancer HeLa Cells

ZHENG Guoyin 1,2 , QU Liping 1,2 , ZHANG Hong 3,4 , XIN Hailiang 1,2

1. Department of Traditional Chinese Medicine , Changhai Hospital, Second Military Medical University, Shanghai 200433, China; 2. Department of Chinese Materia Medica and Science of Prescriptions, Faculty of Traditional Chinese Medicine, Second Military Medical University, 3. Department of Pharmaceutical Botany, School of Pharmacy; 4. Department of Central Laboratory, Shanghai Seventh People's Hospital

图/表 参考文献(0) 相关文章 (15)